
Referat 

skolemiljøutvalg   

  

Tid  Tirsdag 31 oktober 

Sted  Strømmen vgs – rom E18 

Leder  Alexander Dale 

Referent  Hilde M Sandberg 

Elever og ansatte Esey Misgun, Arzla Ritzwan, Alexander Dale, Frederick Meyn 

Ruud, Svein Arild Lund, Bente Jorunn Dretvik 

Forfall  Ludvik Olsen 

 

  
  

Sak   Innhold   

8 - 23 Skoleutvalget velger leder, 

nestleder og sekretær, jf. 

opplæringsloven § 11-7 

Leder: Alexander Dale 

Nestleder: Arzla Ritzwan 

Sekretær: Hilde M Sandberg 

 

9 - 23 Elevrådet ønsker flere sitteplasser / 
hyggelige “væresteder” på skolen  
Særlig i B-bygg. Sofakroker. Saccosekker. 

 

Må tas hensyn til brannforskrifter. 
Alexander D tar kontakt med Bernt Benth 
og Bjørn Hage ang om det er mulig å sette 
opp flere sittegrupper. Svein Arild blir med 
fra ledelse.  

 

10-23  

Elevrådsstyret ønsker at det er med 

representanter fra elevene i 

utarbeidelse og oppfølging av 

elevundersøkelsen på skolen 

 

 

Elevundersøkelsen (UDIR) skal 

gjennomføres i år i perioden 8. 

november – 20. Desember. Elever blir 

med og ser på spørsmålene og 

resultatene før de publiseres. Svein 

Arild tar med seg Arzla og Lina (?) til 

å se gjennom spørsmålene. I elevrådet 

10. November motiverer styret alle 

tillitsvalgte til at alle elever i alle 

klasser til å svare seriøst på 

undersøkelsen  Evt 

oppfølgingsundersøkelser  

11-23 Elevrådet ønsker brusautomater tilbake, 
småmat som er enkelt og billig og som 
man får tak i etter kantina er stengt. Og 
raskere vannautomater -at de som er i 
stykker repareres 

  

Det er et politisk vedtak om at  innhold i 
kantina skal være sukkerfri og minst mulig 
prosessert mat (slik som ofte er i 
automater). Skolen må holde seg til de 
bestemmelser som er rundt mattyper for 
å få økonomisk støtte til å ha kantine. Elin 

https://lovdata.no/lov/1998-07-17-61/%C2%A711-7


Bergskaug som er avdelingsleder drift / 
kantine kommer i et elevrådsstyremøte 
for å drøfte med styret om hvilke 
muligheter som finnes til innhold av mat 
på skolen. 

Vannautomater: Skolen har 9 automater. 
Svein Arild kontakter vaktmestertjenesten 
for å se på om trykket i automatene kan 
bedres. 

  

12-23 Uro i elevmiljøet - hva kan vi gjøre 

sammen for å ha en trygg skole? 

En del hendelser siste tiden har gjort at 

elever blir utrygge på skolen.  

Forslag; elever blir mer involvert når 

lærerne til klassen skal diskutere 

miljøet i den enkelte klasse. 

Sak tas videre i skoleledelsen.  

Ønske om flere aktiviteter i 

skolemiljøet (samme type rom som 

musikkrommet) 

Styret engasjerer tillitsvalgte neste 

elevråd: oppfordrer klassene til å finne 

forslag til elevaktiviteter 

 

 

13-23 Møteplan utarbeides for skoleåret 

 

Neste møte blir: tirsdag 28. November, 

tirsdag 30. Januar, 19. Mars, og 7. mai. 

   

 

 


